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Nr. 106 BRIEF VAN DE MINISTER VAN BINNENLANDSE ZAKEN EN
KONINKRIJKSRELATIES

Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal

Den Haag, 6 november 2008

In het spoeddebat op 27 februari jl. over de totstandkoming van de
politie-cao is bij motie door mij toegezegd dat de eerste resultaten van de
modernisering functiewaarderingsonderzoek vóór 1 november 2008 aan
de Tweede Kamer worden aangeboden.

Ik moet u thans berichten dat ik aan deze toezegging niet kan voldoen. De
uitvoering van dit onderzoek, en overigens ook van het beloningsonder-
zoek, is aanzienlijk vertraagd, omdat partijen veel tijd nodig hebben gehad
om te komen tot eenduidigheid over de aanpak van het proces. Het is een
ingewikkelde materie die aan de voorkant van alle betrokkenen een gelijk
kennisniveau vraagt.

Het overleg met de politievakorganisaties heeft thans geleid tot een aantal
concrete afspraken. Er wordt gelijktijdig onderzoek gedaan naar de
huidige beloning van politie in relatie tot de arbeidsmarkt en tot vergelijk-
bare sectoren en naar een aanpassing van het functiewaarderingssysteem
(dat rekening houdt met politiespecifieke elementen). Partijen beraden
zich over de keuze van deskundigen die in dit traject betrokken zullen
worden.

Ik zal u in het voorjaar van 2009 opnieuw informeren over de verdere
stand van zaken.

De minister van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties,
G. ter Horst
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